

PPS针刺毡、PPS过滤布、PPS过滤袋

产品名称	PPS针刺毡、PPS过滤布、PPS过滤袋
公司名称	大连百川工业用布有限公司
价格	.00/个
规格参数	成分及含量:PPS/PPS基布 幅宽:自定 (cm) 规格:1.8mm
公司地址	辽宁省普兰店市皮口街道办事处崔家窑村
联系电话	87299948 15804255766

产品详情

成分及含量	PPS/PPS基布	幅宽	自定 (cm)
规格	1.8mm	产地	中国辽宁大连
重量	500 (g/m ²)	主要用途	工业除尘

在工矿企业中，越来越多的生产过程需要配备有效的除尘装置。其原因多种多样，应用领域也各不相同。因此，量体裁衣式的技术方案显得尤为重要。大连百川工业用布有限公司位于大连市内以北30公里处，是针刺毡材料和滤袋的专业生产厂家。公司产品完全符合iso9001-2000质量标准，可应用于各个领域，并能精确满足客户的特殊要求。一流的产品质量和多年的生产经验是达到这一标准的前提和保证。大连百川滤料产品由多种合成纤维制成，每种纤维都具有自己的独特性能。几乎可以对各种纤维进行无穷组合，从而设计出应有的技术方案，精确地满足不同用途的特殊需求。产品范围包括气固费力和液固分离的过滤介质，以及在高温、低温、潮湿、干燥等各种操作条件下使用的过滤材料。此外，还对过滤材料进行不同的物理处理和化学处理。

more and more production processes in the industrial sector are having to incorporate efficient dust removal equipment in their systems. the reasons for this are as diverse as the areas of application. tailor-made solutions are essential. dalian baichuan industrial cloth co., ltd, 30 km north of dalian, is an expert supplier of filter. the iso 9001-2000 registered company provides filtration solutions for all areas of applications, which are exactly matched to the customer ' s individual demands. backed up is all that by a quality guarantee assurance and by many years of experience. the baichuan dalian filter media products are made from many different types of synthetic fibres and each fibre has its own spectrum of characteristics. almost unlimited combination of fibre types can be designed for all kinds of technical conditions and can be matched exactly to specific applications. filter media for the separation of aoids from gases and fluids, filter media for hot, cold, wet and dry operations are available. a wide range of physical and chemical treatments complete the picture.